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اخبار
اختتاميه جشنواره فرهنگی-
هنری با موضوع »ام اس« 

در تالار ايوان شمس
سراسری  جشنواره  سومین 
بیماری  موضوع  با  هنری  فرهنگی 
ام اس با رونمایی از کلیپ »یادگار 
سرو« در تالار ایوان شمس به پایان 
رسید.در این برنامه که۲۰ تیرماه و 
به همت انجمن ام اس ایران برگزار 
شد، پس از صحبت های سیدجواد 
درباره  مراسم(  یحیوی)مجری 
ماهیت جشنواره و پخش ویدیویی 
درباره مشکلات مبتلایان به ام اس، 
محمدعلی صحراییان- نایب رئیس 
هیئت مدیره انجمن ام اس-، محمد 
اجتماعی  معاون  ایازی-  هادی 
کاکاوند-  حسین  بهداشت،  وزیر 
مدیراجرایی برنامه های روزجهانی 
کلیپ  کننده  تهیه  و  اس  ام 
یادگارسرو- درباره هدف از برگزاری 
این جشنواره و تاثیر آن بر جامعه 
کاکاوند-  حسین  کردند.  صحبت 
تهیه کننده این اثر- با اشاره به این 
که تصویر مخاطب عام از بیمار مبتلا 
به ام اس، زهرا سادات فیلم »طلا 
و مس« است گفت: »مبتلایان به 
ام اس بسیاری در جامعه داریم که 
زندگی و ظاهری کاملا عادی مثل 
باقی مردم دارند، موضوع مهم این 
است که باید از این بیماران حمایت 
تا بیماری شان کنترل شود  کنیم 
او  نرسد.«  خطرناک  مراحل  به  و 
کلیپ  این  ساخت  »با  داد:  ادامه 
می خواستیم تصویر غلط مخاطبان 
بین  از  اس  ام  بیماری  درباره  را 
ببریم. فعالیت های فرهنگی هنری 
زبان،  با  خواهد  می  ام اس،  انجمن 
هنر و خلاقیت هنرمندان به جامعه 
بگوید که ام اس فرد مبتلا را به دره 
نینداخته است؛ اما نگاه جامعه او را 
به دره ای می اندازد که بیرون آمدن 
عوامل  است.«  بسیار سخت  آن  از 
سازنده این اثر؛ وحید تاج)خواننده 
ساکت)آهنگساز(  کیوان  و  اثر( 
برای  و  بودند  برنامه  این  مهمان 
قطعاتی  سالن  در  حاضر  جمعیت 
تندیس  کردند.همچنین  اجرا 
انجمن ام اس به حسین کاکاوند- 
رضاخانی- مازیار  کننده-،  تهیه 

کارگردان-، علی تبریزی-فیلمبردار 
و تدوینگر- و لادن قناد-کارگردان 
پرفورمنس - به عنوان عوامل سازنده 
کلیپ »سرو یادگار« اهدا شد.محمد 
هادی ایازی- معاون اجتماعی وزیر 
بهداشت-، علیرضا تابش- مدیرعامل 
فارابی-، سمانه زمانی- مدیر  بنیاد 
و  تهران-  شهرداری  سلامت  کل 
محمدعلی صحرائیان- نایب رئیس 
هیئت مدیره انجمن ام اس ایران- 
از جمله مهمانان این مراسم بودند.

جشنواره فرهنگی هنری امسال با 
با  ها«  لک  لک  »سمفونی  عنوان 
هدف معرفی ایده های نو و آفرینش 
با  هنری  خلاقانه  و  متفاوت  های 
موضوع ام اس از ۲ تیر ماه امسال 
تا ۲۰ تیر در محل فرهنگستان هنر 
برپا بود.هدف از برگزاری سالیانه این 
صحیح  و  بهتر  شناخت  جشنواره، 
جامعه نسبت به ام اس عنوان شده 
است. شعار امسال روز جهانی ام اس 
هم »در کنار هم برابر ام اس« تعیین 

شده است.

نمايش »چاق و لاغر« به 
صحنه می رود

و  بازیگر  نژاد  سروری  بهرام 
کارگردان تئاتر قصد دارد در نیمه 
و  »چاق  نمایش  جاری  سال  دوم 
لاغر« را به صحنه ببرد.بهرام سروری 
نژاد بازیگر و کارگردان تئاتر درباره 
به  فعالیت های جدید خود گفت: 
به  »شلیک  نمایش  اجرای  تازگی 
تئاتر شهر« در تماشاخانه مهرگان 
به پایان رسید که در آن به ایفای 
نقش می پرداختم، البته قرار است 
بار دیگر این نمایش در تماشاخانه 
صحنه  روی  مهرگان  تأسیس  تازه 
نیز در  از ۷ مرداد  قرار است  برود. 
به  یکم«  و  بیست  »روز  نمایش 
کارگرانی نیوشا محرابی بازی کنم 
که در تماشاخانه مهرگان اجرا می 
شود. وی درباره فعالیت های خود 
در زمینه کارگردانی تئاتر نیز اظهار 
کرد: قصد دارم که امسال در مقام 
هایی  فعالیت  هم  تئاتر  کارگردان 
داشته باشم. صحبت هایی مبنی بر 
اجرای مجدد نمایش »شهادت پیوتر 
اوهه« که پیش از این نیز به صحنه 
برده بودم، شده است و در صورت 
حضور بازیگران مدنظر، این نمایش 
را در تماشاخانه مهرگان اجرا خواهم 
البته  داد:  ادامه  نژاد  کرد.سروری 
متنی به نام »چاق و لاغر« را هم 
که نوشته محمود ناظری است برای 
اجرا مدنظر دارم.وی در پایان گفت: 
»چاق و لاغر« یک کمدی ابزورد و 
دارای ۲ بازیگر است که قصد دارم 
در نیمه دوم سال جاری آن را روی 

صحنه ببرم.

مديرعامل بنياد سينمايی فارابی: 

برای حل مشکل اکران، باید نهضت سالن سازی در سینما تقویت شود 

در حاشيه جشن مديران توليد سينما

ما به جشن زنده هستيم نه اشک!

اشاره  با  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
به میزان تولیدات سینمای ایران در سال گفت: 
سالن  نهضت  باید  اکران،  مشکل  حل  برای 
سازی در سینما تقویت شود، اگر سالانه ۱۰۰ 
از  فیلم ها  سهم  می  شود،  تولید  فیلم   ۱۲۰ تا 
اکران هر سال کمتر از ۶۰ اثر است. امیدواریم 
خارجی  و  ایرانی  سرمایه گذاران  مشارکت  با 
جهانی  استانداردهای  با  سالن هایی  بتوانیم 

داشته باشیم.
تابش  علیرضا  امتیاز،  گزارش  به 
برنامه  در  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
»اقتصاد حوالی فرهنگ« اظهار کرد: مهمترین 
چالش تامین سرمایه در کشور ما این است که 
و  نهادها  از  نتوانند  اگر  آثار سینمایی  صاحبان 
تامین سرمایه کنند به  بنیادهایی مانند فارابی 

بخش خصوصی مراجعه می کنند.
برای  خصوصی  بخش  از  تقدیر  با  وی 
چند  در  شد:  یادآور  سینما  در  سرمایه گذاری 
سرمایه گذاران  حمایت  با  سینما  اخیر  دهه 
بخش خصوصی به کار خود ادامه داده اما این 
شیوه پایدار نیست؛ سرمایه دار می تواند با تهیه 
کننده قراردادی ببندد و بخاطر اختلاف سلیقه، 
تعهد خود را در قبال فیلمساز انجام ندهد و او 

با پروژه ای نیمه کاره تنها بماند.
تاکید  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
رسید  نظرمان  به  که  راه هایی  از  یکی  کرد: 
باید در این دوره انجام شود راه اندازی صندوق 
این  از  تا  است  بورس  در  فیلم  سرمایه گذاری 
سراغ  به  سینما  در  سرمایه گذاری  برای  طریق 
قوانین  چارچوب  در  اقدام  این  و  بیاییم  مردم 
انجام  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  مقررات  و 

خواهد شد.
سینما  در  دیگر  چالش  داد:  ادامه  تابش 
نبود بیمه سرمایه گذاری در آثار سینمایی است؛ 
اگر فیلمی را تولید شد و بنا به دلایل مختلف 
فیلم با شکست تجاری روبه رو شد، بیمه تعریف 
و  نداریم  سرمایه گذار  برای  سینما  در  شده ای 
در این زمینه توافقی بین نهادهای سینمایی و 

سازمان های بیمه گذار وجود ندارد .
مشترک  کارگروه  در  داد:  توضیح  وی 
دارایی،  و  اقتصاد  وزارت  و  سینمایی  سازمان 
با  سینمایی  سازمان  رییس  حیدریان  مهندس 
این  در  بیمه  شرکت های  برخی  عامل  مدیران 
بیمه  این  امیدواریم  و  گفت وگو شده  وارد  باره 
این  پیگیری  حال  در  مشخصا  ما  شود.  محقق 
دو مسئله هستیم و امیدوارم هرچه زودتر شاهد 

اجرایی شدن این برنامه ها باشیم.
تصریح  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
کرد: هر سال یک تا دو فیلم با علاقه مندی و 
سرمایه گذاری ایرانیان خارج از کشور ساخته و 
اکران می شود اما این مهم باید به روند جاری در 
فرایند سیاست های سازمان سینمایی و وزارت 
خارجه تبدیل شود و امیدواریم ایرانیان بیشتری 
برای سرمایه گذاری و ورود آنها به تولید فیلم و 

سالن سازی جذب کنیم.

اندازی نهضت سالن  با اشاره به راه  تابش 
این  کرد  امیدواری  اظهار  سینما  در  سازی 
نهضت ادامه داشته باشد. وی در این باره تصریح 
کرد: برای حل مشکل اکران، باید نهضت سالن 
سازی در سینما تقویت شود، اگر سالانه ۱۰۰ 
از  فیلم ها  سهم  می  شود،  تولید  فیلم   ۱۲۰ تا 
اکران هر سال کمتر از ۶۰ اثر است. امیدواریم با 
مشارکت سرمایه گذاران ایرانی و خارجی بتوانیم 
سالن هایی با استانداردهای جهانی داشته باشیم.

وی ادامه داد: روند سالن سازی بسیار عالی 
حمایت  کمترین  با  بزرگ  شهرهای  در  و  بوده 
شهرداری ها و دولت، سالن های سینمایی ساخته 
از  تبریز  و  مشهد  اصفهان،  شیراز،  است.  شده 
سالن سازی های  که  هستند  شهرهایی  جمله 

مطلوبی در آنها انجام شده است.
گفت:  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
دارد  وجود  کشور  در  سالن  ساخت  ظرفیت 
مادی  سرمایه  که  سرمایه گذارانی  همه  از  و 
سینمایی  سالن  ساخت  به  را  خود  معنوی  و 
اختصاص دادند تشکر کرده و از شهرداری ها و 
استانداری هایی که بخش خصوصی را تشویق و 

همراهی کردند تقدیر می کنم.
با  کارگروهی  کرد:  تاکید  ادامه  در  تابش 
خارجه  امور  وزارت  عمومی  دیپلماسی  مرکز 
سفارتخانه ها  اقتصادی  رایزنان  ترغیب  داریم؛ 
خارج  ایرانیان  که  کند  می  فراهم  را  فرصتی 
از کشور در زادگاه خود و در خانه پدری، یک 
در  که  بهتر  چه  و  کنند  اهدا  فرهنگی  بنای 
مجتمع های فرهنگی مثل سینما سرمایه گذاری 

کنند .
نمونه  چند  زمینه  این  در  اگر  افزود:  وی 
کشور  از  خارج  ایرانیان  بیفتد  اتفاق  موفق 
ترغیب  فرهنگ  بخش  در  سرمایه گذاری  برای 
بر  مبتنی  و  امن  محیط  امیدوارم  و  می شوند 

اعتماد را برای آنان فراهم کنیم.
عنوان  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
نمایندگی  را  شغل   ۳۰ از  بیش  سینما  کرد: 
می کند و با توجه به اهمیت مباحث مطرح شده 
درباره موانع سرمایه گذاری در عرصه فرهنگ و 

و  بیمه  و  بانک  و  سرمایه  بازار  فعالان  سینما، 
نظرات  باره  این  در  می توانند  فرهنگی  فعالان 

خود را بیان کنند.
توسعه چشم گیر سینما

سید حسین سیدزاده، مدیرعامل صندوق 
نظر  از  گفت:  برنامه  این  در  هنر  اعتباری 
اقتصادی سینمای ایران رشد مداوم را به لحاظ 
کمی و کیفی تجربه می کند. بازار سینمای ایران 
توسعه چشم گیری داشته و در روندهای بیش از 
۵ سال، رشد دائمی بوده و افزایش داشته است.

وی ادامه داد: در بازار توسعه گرا نیازمند 
تامین مالی برای ساخت فیلم، تجهیزات فیلم، 
انسانی  نیروی  تربیت  و  نمایش  برای  سالن 
لازم  سرمایه گذاری  بازار  این  در  هستیم.  و... 
بدون  ایران  سینمای  بازار  و  نمی شود  انجام 
سرمایه گذاری در حال طی کردن مسیر توسعه 

است.
مدیرعامل صندوق اعتباری هنر ادامه داد: 
نمی بینیم  را  موثری  سرمایه گذاری  واحدهای 
تولید  و  اکران، ساخت  توسعه محیط  برای  که 

فعالیت کنند و سرمایه گذاری موثر نداریم .
تمام  از  سینما  اینکه  بیان  با  سیدزاده 
سال  هر  که  می کند  استفاده  خود  ظرفیت 
رشدی را تجربه کند یادآور شد: ضریب توسعه 
نشان  برنامه ها  اما  است  مواجه  خطر  با  سینما 
می دهد در ۵ سال آینده بازار سینما بیش از ۱۰ 
برابر می شود و اگر امروز فروش سینما بین ۵۰ 
تا ۷۰ میلیارد بوده این رقم در ۵ سال آینده به 

۵۰۰ تا ۷۰۰ میلیارد تومان می رسد.
توسعه   IPTV و   VOD:کرد تاکید  وی 
پیدا خواهد کرد و این ۱۰ برابرشدن در ۳ تا ۴ 

سال کامل محقق می شود.
عنوان  هنر  اعتباری  صندوق  مدیرعامل 
اینترنتی  زیرساخت های  در شهرهایی که  کرد: 
مرسوم  دشواری های  فیلم  دیدن  دارد،  را  لازم 
را ندارد. همچنین شبکه نمایش خانگی امسال 
نسبت به ۵ سال پیش بیش از ۱۰ برابر حجم 

دارد.
اولین مانع  ادامه توضیح داد:  سیدزاده در 

شفافیت  عدم  سینما،  برای  سرمایه گذاری  در 
شفاف  برنامه  سینمایی  پروژه  یک  در  است؛ 
چه  با  پول  چقدر  اینکه  نداریم.  اقتصادی 
بازگشت  و  تولید هزینه می شود  در  استانداری 

سرمایه چه زمانی خواهد بود؟
موجب  مالی  نهادهای  حضور  گفت:  وی 
که  نیست  نهادی  هیچ  هنوز  شفافیت می شود. 
صورت وضعیت یک اثر را اعلام کند. کارها به 
و  می شود  انجام  توافقات  با  و  دفتری  صورت 
بازگشت سرمایه  نحوه  و  شرایط سرمایه گذاری 

برای سرمایه گذار نامشخص است.
تصریح  هنر  اعتباری  صندوق  مدیرعامل 
پروژه  به  تبدیل  فیلم  ساخت  که  روزی  کرد: 
اقتصادی شود می توان به شفافیت رسید و در 
این شرایط می توان آن را تضمین کرد و توسعه 
داد. در این میان نقش سازمان های دولتی مانند 
دولتی  حرفه ای  بنیادهای  و  سینمایی  معاونت 
نهادهای  می توانند  سازمان ها  این  و  است  مهم 
از  را  شفافیت  این  و  کرده  تقویت  را  صنفی 
طریق آنان اعمال کنند و دستمزدها استاندارد 
و شفاف و دارای تعرفه شده و براساس مصوبات، 

عمل شود.
سینما  نگذاریم  اینکه  بیان  با  سیدزاده 
نه  غیر شفاف شود گفت:  پروژه های  به  تبدیل 
از  نیز  هنر  و  فرهنگ  حوزه  بلکه  سینما،  تنها 
خلا شفافیت مالی رنج می برد. قیمت تمام شده 
آثار، دستمزد، فروش و مراحل تولید مشخص و 
شفاف نبوده و برخوردها سلیقه ای و غیر شفاف 
مشارکت  نهادهای  برای  اوقات  گاهی  و  است 
هزینه  چقدر  که  نمی شود  قطعی  نیز  کننده 

تولید یک فیلم شده است.
نهادهای  فقدان  کرد:  تاکید  وی 
اعتبارسنجی در این بخش احساس می شود. در 
ارزشیابی  برای  دادگستری  کارشناسی  سیستم 
بر  تکیه  و  نداریم  سیستمی  هنری  اثر  یک 

خُبرگان حاضر است.
ادامه  هنر  اعتباری  صندوق  مدیرعامل 
دیده  سینما  در  بازاریابی  حرفه ای  خلاء  داد: 
می شود و روابط غیر رسمی و عوامل نامربوط 
به سینما و یا سوابق یک تهیه کننده در این 
زمینه موثر است. نهادهایی باید وجود داشته 
تبدیل  را  سینمایی  پروژه های  که  باشند 
نهایت  در  و  کنند  اقتصادی  اطلاعات  به 
سینمایی  آثار  در  ریسک ها  و  منطق  براساس 

شود. سرمایه گذاری 
درک  که  نهادهایی  شد:  یادآور  سیدزاده 
زبان  با  و  دارند  هنری  پروژه های  از  درستی 
می کنند  بانک ها صحبت  و  نهادها  با  اقتصادی 

می توانند این فاصله را پر کنند.
اعتباری هنر  پایان گفت: صندوق  در  وی 
برای  فیلم«  سرمایه گذاری  »صندوق  اولین 
اندازی می کند و چند فیلم را در  بورس را راه 
بورس ارائه و توسط فعالان بورس برای این آثار 
سرمایه جذب کرده و در یک بازه، سود حاصل 

از این پروژه ها تقسیم می شود.

جشن مدیران تولید سینما با تقدیر از چند فعال باسابقه این 
عرصه و تاکید براینکه جشن های این چنینی نیاز است و مدیران 
برگزار شد.شامگاه  بیکاران سینما هم توجه کنند  به  باید  تولید 
پنجشنبه ۲۱ تیرماه جشن مدیران تولید سینما به دبیری علی 
قائم مقامی و با تقدیر از یوسف صمدزاده، سعید سعدی،  ناصر 
و  مقدس، عباس درخشنده، وحید مشایخی، عبدالله شهباززاده 
طاهر امانی به عنوان جمعی از فعالان این حوزه در هتل انقلاب 

تهران برگزار شد.
جمله  از  غیرهنری  شخصیت  چند  که  مراسم  این  در 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی هم حضور داشتند، سیروس 
به  صمدزاده  یوسف  تقدیر  لوح  اهدای  برای  که  هنگامی  الوند 
جایگاه آمد، با ابراز خوشحالی از حضور در این مراسم بیان کرد: 
در یک ماه گذشته به چند مراسم عزاداری دعوت شدم و امشب 
اینکه  از  ناراحتم  و  دارم  حضور  آن  در  که  است  جشنی  اولین 
جشن ها در حال کم شدن هستند چون ما به جشن زنده هستیم 
نخ  همانند  شما  گفت:  هم  تولید  مدیران  به  خطاب  اشک.او  نه 
سینما هستید و در شرایطی که این روزها سینما فقط در دست 
حدود ۱۵ نفر است باید شرایطی را فراهم کنید تا همکارانی که 

بیکار هستند نیز در سینما کار کنند. 
این  که  کرد  خوشحالی  ابراز  نیز  صمدزاده  بخش  این  در 
تقدیر در کنار همکاران و اعضای خانواده اش و زمانی که در قید 
حیات است برگزار می شود نه پس از مرگ.کیومرث پوراحمد هم 
هنگام اهدای لوح تقدیر سعید سعدی درباره این مدیر تولید و 
تهیه کننده سینما گفت: او از افراد با آرامش و خوب سینما است 
و حالا که مدیران دولتی به فکر سینما نیستند خوب است که 

شما هوای خودتان را دارید و برای سینما جشن می گیرید.
در ادامه احمد مازنی رییس کمیسیون فرهنگی مجلس که 
برای اهدای لوح تقدیر ناصر مقدس حاضر شده بود، در سخنانی 

اینکه سینماگران می توانند در فضای مجازی  به  اشاره  با  کوتاه 
تاثیرگذار باشند، بیان کرد: به دنبال این هستیم تا شرایط برای 
اجرایی شدن قانون صنفی هنر فراهم شود چون نبود این قانون 
از  پیش  درخشنده  پوران  است.سپس  کرده  ایجاد  را  مشکلاتی 
ما  جامعه  روزها  این  گفت:  درخشنده  عباس  برادرش  از  تقدیر 
آرامش ندارد و مسائل اقتصادی و مالی شرایط را برای همه سخت 
کرده و بسیاری از افرادی که در این مراسم حضور دارند مدت ها 

است بیکار هستند.
بخش  این  در  هم  ـ  مجلس  نماینده  ـ  کواکبیان  مصطفی 
جایگاه  که  کنند  توجه  مساله  این  به  باید  تولید  مدیران  افزود: 
بسیار مهمی در سینما دارند و باید دست به دست هم دهند تا 
انحصار را در سینما بشکنند و ما هم در مجلس پشت سر شما 
خواهیم بود، چون در سینما باید اختلاس ها و رقم های نجومی و 

سرکیسه کردن مردم نشان داده شود.
در بخشی دیگر از این مراسم رسول صدرعاملی با اشاره به 

با دو  از ۱۰ سال غیبت  بعد  تازه اش گفت:  فیلم های 
فیلم به سینما برگشتم. مدیران تولید قلب تپنده تولید 
به  باید  ما خودمان  که  کرد  فراموش  نباید  و  هستند 
فکر خودمان باشیم.همچنین در پایان برای اهدای لوح 
تقدیر طاهر امانی که در فیلم »سرو زیر آب« حضور  
داشت، محمدحسسن ابوترابی امام جمعه موقت تهران 
در سخنانی گفت: سینمای ایران بعد از انقلاب اسلامی 
محتوای  و  درخشید  مقدسی  دفاع  فیلم های  با  بویژه 
این آثار ارزشمند هنری از دفاع مقدس سرچشمه می 
گرفت. شهدای عالیقدر شخصیت های متفاوتی داشتند 
که در فیلم های دفاع مقدس دیده شدند و همین نکته 
که  هالیوودی  فیلم های  با  را   ما  مقدسی  دفاع  آثار 

درباره جنگ ساخته شده متفاوت می کند.

او افزود: دنیا به این فکر است که فیلم های خوبی را درباره 
اسرای  اما  دهد  نشان  و  بسازد  جنگ  طول  در  زندان ها  از  فرار 
ایرانی فرار نمی کردند.مهران رجبی، یونس صباحی مدیر تولید، 
سیروس الوند، ذوالقدر ـ نایب رییس کمیسیون فرهنگی مجلس، 
فرهنگی  کمیسیون  رییس  ـ  مازنی  احمد  محجوب،  حسین 
دهکردی،  علی  کواکبیان،  مصطفی  درخشنده،  پوران  مجلس، 
رسول  افخمی،  بهروز  دعایی،  محمود  سید  باهنر،  محمدرضا 

صدرعاملی از جمله حاضران در این مراسم بودند.

یک فنجان چای داغ
»شوت آخر« به تهيه كنندگی پروانه مرزبان

پروانه مرزبان فیلم سینمایی »شوت آخر« به کارگردانی صادق صادق 
درباره  کننده سینما  تهیه  مرزبان  کند.پروانه  تهیه کنندگی می  را  دقیقی 
با  جدیدترین فعالیت های خود گفت: به تازگی کار نگارش یک فیلمنامه 
عنوان موقت »شوت آخر« را به پایان رسانده و درخواست پروانه ساخت هم 
داده ایم اما هنوز موفق به دریافت این مجوز نشده ایم. اگر مجوز را دریافت 
کنیم پس از ساخت فیلم سینمایی »نامت را به خاطر بسپار« به کارگردانی 
محسن آقاخان، »شوت آخر« را به کارگردانی پسرم صادق صادق دقیقی در 
اواخر مردادماه یا اوایل شهریور ماه کلید می زنیم.به گفته مرزبان، »شوت 
آخر« فیلمی در حوزه کودک و نوجوان و روایتگر داستان نوجوانی است که 
اثر در تهران و  این  دوست دارد فوتبالیست شود.وی همچنین اعلام کرد: 

جنوب کشور فیلمبرداری می شود.
»چهل  سینمایی  فیلم  اکران  زمان  درباره  پایان  در  کننده  تهیه  این 
کچل« به کارگردانی صادق صادق دقیقی اظهار کرد: با توجه به اینکه گفته 
منتظر  ما  بیفتد  راه  نوجوان  و  کودک  سینمای  گروه  است  قرار  شود  می 
را در سینماهای  بتوانیم »چهل کچل«  تا  این گروه هستیم  به کار  شروع 
این گروه سینمایی به نمایش بگذاریم.چهل کچل« سومین فیلم بلند صادق 

صادق دقیقی بعد از »بزرگمرد کوچک« و »تا آمدن احمد« است.
در خلاصه داستان فیلم آمده است: به علت بارندگی بسیار زیاد تنها 
پل ارتباطی روستا با شهر قطع می شود و اهالی روستا درگیر مشکلات بسیار 
دارو  به  اش  نیاز ضروری  و  روستا  اهالی  از  یکی  بیماری  می شوند.  زیادی 
خانواده او را دچار چالشی اساسی می کند.در این فیلم بازیگرانی مثل پژمان 

بازغی، مریم بوبانی، رضا ناجی و... به ایفای نقش پرداخته اند.

»تيولا« روی صحنه خانه نمايش مهرگان
علی عابدی قصد دارد از ۱۵ مرداد نمایش »تیولا« را در خانه نمایش 
مهرگان روی صحنه ببرد.علی عابدی نمایشنامه نویس و کارگردان تئاتر که 
طی ۲ سال گذشته تصمیم به اجرای نمایش »تیولا« داشته است درباره 
وضعیت به صحنه بردن این اثر نمایشی گفت: نمایش »تیولا« را که خودم 
نوشته ام در ادامه کارهای قبلی ام نظیر »خرمگس« است و سال گذشته 

جایزه ادبیات نمایشی جشنواره بین المللی تئاتر فجر را از آن خود کرد.
وی با اشاره به فضای گروتسک و ابزورد نمایش »تیولا« درباره داستان 
این اثر توضیح داد: تیولا گونه ای از عروس دریایی است که به مرگ طبیعی 
نمی میرد و من از این قابلیت تیولا استفاده کرده و آن را به جنگ ارتباط 
این  در  افزود:  »تیولا«  نمایش  عوامل  و  بازیگری  گروه  درباره  دادم.عابدی 
دارابی  سامان  و  ملک  محمدصادق  آقاپور،  وحید  گلستانی،  پرستو  نمایش 
به ایفای نقش می پردازند و سعید یزدانی طراح صحنه، زری کریمی طراح 

لباس و سعید رضوانی طراح پوستر نمایش هستند.
خانه  انتخاب  دلایل  درباره  تئاتر  کارگردان  و  نویس  نمایشنامه  این 
های  درخواست  کرد:  اظهار  »تیولا«  نمایش  اجرای  برای  مهرگان  نمایش 
متفاوتی را به سالن های مختلف تئاتر داده بودم که در تماشاخانه ایرانشهر 
من را در جدول رزروهای تماشاخانه قرار داده بودند و از آنجایی که زمان 
مشخصی برای اجرا تعیین نشده بود، نمی توانستم منتظر بمانم.وی ادامه 
از همکاران مرکز هنرهای  اینکه  به دلیل  تئاتر شهر هم  داد: در مجموعه 
نمایشی بودم، این معذوریت وجود داشت که نمی توانستم در مجموعه های 

دولتی تئاتری اثری را اجرا کنم.
عابدی در پایان تاکید کرد: نمی دانم با حضور شهرام کرمی در اداره 
کل هنرهای نمایشی و سعید اسدی در مجموعه تئاتر شهر همچنان این 
نگاه وجود دارد یا نه. من نزدیک به ۲ سال است که به دنبال اجرای نمایش 
»تیولا« هستم، حتی یک بار هم تمرین های نمایش را شروع کردیم اما به 
دلیل هماهنگ نشدن سالن اجرا، متوقف شد و این بار برای ۳۰ اجرا با خانه 

نمایش مهرگان به توافق رسیده ایم.

 دواين جانسون در انتخابات رياست جمهوری آمريكا 
شركت نميكند

ریاست  انتخابات  در  کرد  اعلام  اکشن  فیلم های  سرشناس  بازیگر 
فیلم  با  که  جانسون  .دواین  کرد  نخواهد  شرکت  آمریکا   ۲۰۲۰ جمهوری 
جدیدش با عنوان »آسمان خراش« از امروز جمعه راهی سینماها می شود، 
نخواهد  ترامپ  رقیب  آمریکا  بعدی  جمهوری  ریاست  انتخابات  در  گفت 
بود.»آسمان خراش« به کارگردانی راوسون مارشال تربر ساخته شده و دواین 

جانسون علاوه بر بازی در آن از تهیه کنندگانش هم است.
بازی  با  و  تربر  مارشال  راوسون  فیلمنامه  برمبنای  که  فیلم  این 
چین  و  شرایبر  پابلو  من،  بایرون  تیلور،  نوآ  کمبل،  نو  جانسون،  دواین 
هان ساخته شده، از امروز ۱۳ جولای  ۲۰۱۸ در آمریکا روی پرده های 

نقره ای می رود.
جانسون که به عنوان شاه فروش تابستانی شناخته شده، سال پبیش 
اعلام کرده بود در انتخابات ریاست جمهوری شرکت می کند.در عین حال 
همان زمان نیز خیلی قطعی نبود که او جدی گفته یا شوخی کرده است. 
کما این که تام هنکس نیز دو بار با حضور در برنامه های شبانه اعلام کرده 

بود به اتفاق جانسون نامزد این انتخابات می شود.
به تازگی جانسون ۴۶ ساله در مصاحبه ای اعلام کرد متاسفانه امکان 
این اتفاق را محقق نمی بیند. وی افزود: این موقعیتی است که نیاز به سال ها 
را  مختلفی  موارد  می طلبد.  را  مهارت هایش  یادگیری  تجربه  و  کار سخت 
باید سروسامان بدهم و بر مبنای برنامه ریزی های من این در سال ۲۰۲۰ 

ممکن نیست.
وی افزود: برای این مقام احترام زیادی قایل هستم و چیزی است که 
خیلی جدی مرا درگیر خودش کرده ولی چیزی که لازم دارم زمانی است 
که باید بگذارم تا خیلی چیزها را یاد بگیرم.سال پیش با اعلام این خبر که 
آمریکا  جمهوری  ریاست  بعدی  انتخابات  در  جانسون  دواین  است  ممکن 
به  جانسون  هرچند  افتاد،  راه  به  کمپینی   ۲۰۱۷ جولای  در  کند  شرکت 

عنوان یک شخصیت مستقل نقشی در شکل دادن به آن نداشت.
با این حال هیرام گارسیا مدیر کمپانی تولید فیلم »سون باکز« متعلق 
در جهان سیاست خوش بین  او  به حضور  نسبت  است  معتقد  به جانسون 
است و هیچوقت نمی توان مطمئن بود که دواین چه کار می کند.جانسون 
امسال فیلم »رمپیج« را نیز در صف اکران داشت که پیشتر راهی سینماها 
شد.او برای سال ۲۰۱۹ سه فیلم در دست اکران دارد که شامل »جنگیدن 

با خانواده ام«، »هابز و شاو« و »گشت زدن در جنگل« است.

الهام غفوری : 

روی »پایتخت ۶« فکر می کنیم
گوید  می  مقدم  سیروس  های  سریال  کننده  تهیه 
طرح  که  بریم  می  پیش  موازی  صورت  به  را  کار  چند 
»هنگام  مجموعه  و  ماورایی  سریال  یک  »پایتخت۶«، 
بیداری« از آن جمله است.الهام غفوری تهیه کننده سریال 
»پایتخت« درباره پروژه هایی که در دست طرح و برنامه 
ریزی دارد، بیان کرد: ما چندین پروژه و طرح داریم که 
همه را به صورت موازی پیش می برم ولی برای راه اندازی 

کارهای جدید باید شرایط مالی را بسنجم.
اولویت من فراهم شدن بودجه مالی  ادامه داد:  وی 
است و البته فیلمنامه این پروژه ها باید به شکلی منسجم 
پیش رود تا ببینیم در نهایت کدام یک برای ساخت قطعی 

می شود.غفوری اظهار کرد: هم اکنون روی »پایتخت ۶« 
در  ماورایی  سریال  یک  کنیم،  می  فکر  مقدم  سیروس 
را  آن  فیلمنامه  الله  نعمت  که سعید  است  نگارش  دست 
می نویسد و فیلمنامه پروژه »هنگام بیداری« نیز در حال 

نگارش است.
با  به گفته وی، »هنگام بیداری« که کارگردانی آن 
سیروس مقدم خواهد بود پروژه سنگینی است و باید متن 
آماده شود تا بتوان درباره آن تصمیم گرفت. وی در پایان 
گفت: همه این پروژه ها را به صورت موازی پیش می بریم 
تا در نهایت اولویت بندی و زمان بندی کنیم و برای تولید 

یکی از آنها به نتیجه مشخص برسیم.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است
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